



MEMBER NOTICE – Mr. Stan Jones RIP

Dear Members,

It is with great regret and deep sadness that the Commodore and the General Committee have to inform Club Members that Stan Jones passed away on Thursday, 4th June 2015. Stan a very long time resident of Hong Kong, re-joined the Club, for the third time, in 2005. He sailed his boat, Flying Colours, on a regular basis until recently. His infectious laugh was often heard on the balcony as he regaled stories of the old days in Hong Kong over a beer. Stan celebrated his 80th birthday a few weeks ago.

Our thoughts go out to his daughter Bo and the family.

HHYC
General Committee

會員通告 - Mr. Stan Jones RIP

親愛的會員：

本會會長及執行委員會懷著悲痛的心情通知各會員，我們的會員 Stan Jones 先生已於 2015 年 6 月 4 日星期四去世。久居香港的 Stan 於 2005 年第三度重返本會。他生前經常駕駛他的船隻 Flying Colours 出海，並常常在餐廳露台上，一邊喝啤酒，一邊與友人笑說當年。Stan 剛於幾星期前慶祝他的 80 大壽。

我們謹向他的女兒 Bo 及家人致以深切慰問。

白沙灣遊艇會

執行委員會



Get our first-hand news on Facebook and Twitter! 在 Facebook 及推特網上接收我們的第一手消息吧！

If you have recently changed any personal contact particulars, please feel free to contact us either by email: membership@hhyc.org.hk or fax to 23581017.
or fax to 23581017.